
Mogelijk faillissement Co-Med 

• Ik word door de NZa op de hoogte gehouden over de situatie rondom een 
mogelijk faillissement van Co-Med. 

• Ik begrijp dat de berichtgeving over een mogelijk faillissement onrust 
veroorzaakt bij patiënten die bij een Co-Med praktijk ingeschreven staan. 

• Het belangrijkste op dit moment is dat al deze patiënten toegang houden tot 
huisartsenzorg.  

• Co-Med is verantwoordelijk voor zo’n 50.000 patiënten, er zijn voorbereidingen 
getroffen om al deze patiënten onder te brengen bij andere huisartsen. 

• De toezichthouders en zorgverzekeraars doen er alles aan om een eventueel 
faillissement zo goed mogelijk te laten verlopen. Ze werken hard om de 
continuïteit van zorg te waarborgen. 

• VWS houdt de vinger aan de pols en wordt door de NZa en IGJ op de hoogte 
gehouden over de situatie. 

  
Staan alle 50.000 patiënten nu meteen op straat? 

• Voor bijna alle regio’s liggen noodoplossingen klaar voor het geval Co-Med 
failliet wordt verklaard. Voor twee regio's wordt er nog aan een noodoplossing 
gewerkt. (ter info: Eindhoven en Helmond) 

• Zorgaanbieder Arene staat klaar en zal, wanneer nodig nog dezelfde dag, het 
eerste contact met patiënten en de triage van Co-Med kunnen overnemen. 

• Voor de fysieke zorg zijn er afspraken gemaakt met huisartsen in de regio’s. 
• Zorgverzekeraar CZ heeft een website klaar staan, zodat alle patiënten gelijk 

goed geïnformeerd kunnen worden in de verschillende regio’s. 
• Daarnaast wordt het loon van medewerkers na een faillissement nog 6 weken 

doorbetaald. 
• Dat betekent in principe dat de patiënten niet direct zonder huisarts komen te 

zitten. 
• Een groot gedeelte van het personeel is alleen niet in loondienst bij Co-Med. 

Voor zzp'ers geldt dat zorgverzekeraars zullen zorgen dat de lonen en facturen 
voor zorg die geleverd wordt ook worden betaald. 

• Aan alle zorgverleners die werkzaam zijn bij een praktijk van Co-Med doe ik de 
oproep om door te blijven werken in de betreffende praktijken zodat de 
continuïteit van zorg gewaarborgd blijft. 

• De toezichthouders en zorgverzekeraars stellen alles in werking om het 
faillissement zo gecontroleerd mogelijk te laten verlopen. 

  
Kernboodschap commerciële ketens 

• Ik vind het essentieel dat iedereen in Nederland toegang heeft tot goede, 
betaalbare en toegankelijke huisartsenzorg, nu en in de toekomst. 



• Deze toegankelijkheid staat echter onder druk. 
• Bedrijven en bedrijfsketens kunnen een belangrijke bijdrage leveren in het 

toegankelijk houden van de zorg. 
• Maar dan moeten zij wel voldoen aan de eisen van kwaliteit en toegankelijkheid 

en aan de kernwaarden van de beroepsgroep: persoonsgericht, medisch-
generalistisch, continu en gezamenlijk. 

• Dat blijkt niet overal het geval. Ik hoor alarmerende signalen en zorgen over 
sommige ketens, dit heeft mijn volle aandacht. 

• Co-Med had de zorg al langere tijd niet goed op orde, zoals ook bleek uit de 
aanwijzing van de IGJ aan deze keten. 

• Er kunnen onaanvaardbare risico's ontstaan wanneer het commercieel belang 
zwaarder weegt dan het maatschappelijk belang. 

• Onwenselijk situaties rondom ketenvorming moeten we voorkomen, zonder dat 
er onnodige regels komen voor het hele veld. 

• Waar nodig handhaven de IGJ en NZa, zoals zij recent ook gedaan hebben bij Co-
Med. 

• Een algeheel verbod op ketens of winstuitkering vind ik niet wenselijk omdat 
daarmee ook goede aanbieders van huisartsenzorg zullen worden getroffen. 
Daarbij zou zo’n verbod voor veel huisartsenpraktijken consequenties hebben, 
omdat een BV structuur heel gebruikelijk is voor huisartsenpraktijken. 

• Het zorgen van goede toegankelijkheid van huisartsenzorg is overigens niet 
alleen de verantwoordelijkheid van de aanbieder. 

• Ik verwacht van zorgverzekeraars ook een kritische houding ten aanzien van de 
kwaliteit en de doelmatigheid van partijen waar zij zorg inkopen. 

  
Aanvullend: 

• Ik onderneem de volgende acties: 
• Ik onderzoek de mogelijkheden en noodzaak voor aanvullende wet- en 

regelgeving. Denk daarbij aan extra bevoegdheden voor de NZa. 
• Samen met de beroepsgroep en zorgverzekeraars ga ik aan de slag om de 

aanbevelingen van de NZa en IGJ op te pakken. 
• Daarnaast zet ik me breed in voor het versterken van de kernwaarden van de 

huisartsenzorg en de aantrekkelijkheid van het vak en het praktijkhouderschap.  

 


